



# ZERTIFIKAT

Zertifikat-Registrier-Nr. ZSTS / SWZE / 128

Die notifizierte Stelle  
TÜV AUSTRIA SERVICES GMBH (Kennnummer 0408)  
bescheinigt, dass der Hersteller

APL Apparatebau GmbH  
D 41541 Dormagen; Robert-Bosch-Straße 22

ein Qualitätssicherungssystem für Entwurf, Herstellung, Endabnahme und andere Prüfungen gemäß Druckgeräte richtlinie 2014/68/EU Anhang III betreibt und durch die TÜV AUSTRIA SERVICES GmbH überwachen lässt und daher berechtigt ist, folgende Konformitätsbewertungsverfahren gemäß Druckgeräte richtlinie 2014/68/EU anzuwenden:  
Module E, E1, D, D1, H, H1

Geltungsbereich: Druckbehälter und Wärmetauscher

Aufgrund des am 12.03.2020 durchgeführten Audits nach Anhang III der Druckgeräte richtlinie 2014/68/EU bescheinigen wir die Erfüllung der Anforderungen.

Das Ergebnis des Audits wurde im Auditbericht 0096/LAM/HA vom 13.03.2020 dokumentiert.

Druckgeräte und Baugruppen im Geltungsbereich dieses Zertifikates sind mit der abgebildeten Kennzeichnung zu versehen:

## CE 0408

Unter der Voraussetzung, dass die Vereinbarungen mit der notifizierte Stelle eingehalten werden, ist dieses Zertifikat vom 19.03.2020 bis zum 18.03.2023 gültig.

Wien, 19.03.2020



  
DI Martin Schwarz  
Notifizierte Stelle 0408



# CERTIFICATE

Certificate registration number: ZSTS / SWZE / 128

The notified body  
TÜV AUSTRIA SERVICES GMBH (identification number 0408)  
certifies, that the manufacturer

APL Apparatebau GmbH  
D 41541 Dormagen; Robert-Bosch-Straße 22

operates a quality assurance system for design, manufacture, final inspection and testing according to Annex III of the Pressure Equipment Directive 2014/68/EU which is subject to surveillance by TÜV AUSTRIA SERVICES GmbH and is therefore authorized to apply the following conformity assessment procedures according Pressure Equipment Directive 2014/68/EU:  
Modules E, E1, D, D1, H, H1

Scope: pressure vessels and heat exchangers

Based on our audit according Annex III of the Pressure Equipment Directive 2014/68/EU carried out on 2020-03-12 we certify compliance with the requirements.

Results of the audit are recorded in audit report 0096/LAM/HA, dated 2020-03-13.

Pressure equipment and assemblies within the scope of this certificate shall carry the marking as illustrated:

**CE 0408**

This certificate is valid from 2020-03-19 to 2023-03-18, provided that the terms and conditions of the agreement with the notified body are met.

Vienna, 2020-03-19



DI Martin Schwarz  
Notified body 0408